
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde  

den 2. juni 2016, kl. 9.30 i Svaneparken 
 

Deltagere: Janni Wetlesen, Susanne Jørgensen og Vivi Grann 

 

Referent: Vivi Grann 

 

Fraværende: ingen 

 

1. Godkendelse af referat fra 

sidste møde 

 

Der foreligger ikke referat fra sidste møde. 

2. Gensidig orientering 

 

 

2a. Formanden 

 

Formanden har modtaget henvendelse fra 4 

beboere som ønsker at gøre opmærksom på en 

uhensigtsmæssig tone blandt nogle af beboerne i 

Svaneparken. 

Dette består i, at nogle få beboere skriver mindre 

pæne ting om og til hinanden på facebook, men ikke 

har mod på at tale med de involverede parter. 

Bestyrelsen vil gerne hjælpe, men IKKE ved at 

melde sig ind i den pågældende gruppe. 

2b. Bestyrelsesmedlemmerne 

 

 

3. Siden sidst/opfølgning 

     3 a, b, c osv. 

Bestyrelsen mener at der har været mange gode 

tilbagemeldinger på de omdelte spørgeskemaer, dog 

ikke så mange som vi kunne ønske. 

4. Indkommende emner/forslag 

fra beboerne 

4 a, b, c osv. 

 

5. Arrangementer 

5 a, b, c osv. 

a) Sommerhyggeaften 

 – Bestyrelsen mener ikke at det er realistisk 

på nuværende tidspunkt at lave et stort 

arrangement for Svaneparken – Vi foreslår at 

de enkelte gårde selv arrangerer – og 

bestyrelsen vil selvfølgelig være behjælpelig. 

b) Stavgang-gruppe –  

Bestyrelsen vil meget gerne starte dette op. 

Vi foreslår at mødes 1. gang ved vaskehuset 

SØNDAG D. 19.6.2016 KL 14.00 

Alle er velkomne, også dem som ”bare” vil gå en tur. 

6. Kommende mødedatoer 

 

10.8.2016 kl 9.30  



7. Eventuelt 

 

Afdelingsbestyrelsen har foreløbig valgt at fortsætte 

med at arbejde for beboerne – Vi tror på at vi kan 

være med til at udbygge fællesskabet i 

Svaneparken. 

 

 

I  forhold til problemerne nævnt i punkt 2a, skal vi informere om at det er forelagt driftsleder Erik 

Nielsen og forretningsfører Kent Kristiansen, som har deltaget med nogle konstruktive forslag. 

 

Bestyrelsen vil arbejde for, at der i løbet af sommeren vil blive omdelt et informationsbrev. 

 

Efterfølgende har bestyrelsen været i kontakt med Kredskonsulent Jens Bærild Hansen fra BL, som 

har stillet forslag om, at han kan komme til det ordinære beboermøde og tale om muligheder og 

rettigheder for den enkelte beboer. 


